
Protokół Nr 26/20 
z posiedzenia Komisji 

w dniu 29 października 2020 roku 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. IRENEUSZ BALCER - Przewodniczący Komisji 

2. BARBARA BURY 

3. IWONA SIKORSKA 

4. JAROSŁAW TADYCH 

5. MAREK CHART 

6. AGNIESZKA SEYDAK 

z uczestnictwem: 

zgodnie z listą obecności 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów otworzył posiedzenie o godz. 14.16. 

i powitał zebranych, następnie przedstawił porządek obrad. 

1. Infonnacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok 2021 r. 

2. Zaopiniowanie uchwały w sprawie zmian w budżecie 2020 r. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej 

określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych dla Powiatu Sępoleńskiego, wraz ze 

wskazaniem wysokości tych środków na rok 2020. 

4. Sprawy wniesione. 

5. Zakończenie. 

Zmieniony porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 1. 

A. Juhnke Inspektor Wydziału Edukacji przedstawił informację o stanie realizacji 

zadań oświatowych za rok 2021 r. Szeroko omówił wyniki matur oraz osiągnięcia 

uczniów. 
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Ad.2. 

Karolina Górna zastępca gł. księgowego przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zmian w budżecie 2020 r. 

Starosta Sępoleński zwrócił się do przedmówczyni, aby zdała relacje z procedury 

przetargowej na emitenta obligacji. 

K. Górna zastępca gł. księgowego poinformowała, że spłynęły 2 oferty. Wybrana 

została korzystniejsza. 

Radna B. Bury zapytał o procent marzy emisji. 

K. Górna zastępca gł. księgowego marża jest zmienna, jest ona dopasowała się do 

zmieniającej się oferty na rynku. Oszczędności z tytułu emisji obligacji wyniosą ok. 

200 tys. zł. Najbardziej chodzi nam o uwolnienie wskaźnika zadłużenia . Protokół z 

rokowań będzie dostępny po zakończeniu procedury. 

Elżbieta Maziarz-Rudnik przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

dotyczącej określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych dla Powiatu Sępołeńskiego, wraz ze 

wskazaniem wysokości tych środków na rok 2020 . 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie, pozytywnie. 

Ad. 4. 

Spraw wniesionych nie było. 

Ad. 5. 

Prowadzący komisji zamknął posiedzenie Komisji o 15.22. 

Radni jednogłośnie zaopiniowali zmiany w budżecie. 

Ad. 3 


